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Do Rady Gminy

Zmuszony jestem odnieSi sig do informacji zawartych w zal4czniku
do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia Wniosku Mateusza Dgbskiego
z dnia I I grudnia 2018 r.

Po zapoznaniu sig z ,,Za*qcxikiem" stwierdzam, ze w sprawie pisma
Mateusza Dgbskiego mamy do czynienia z seriq klamstw. Tym razem ucieka sig do
nich nie sam Dgbski, a Komisja Skarg i Petycji.
. Zaproszenie od Komisji otrzymalem w dniu 4 lutego 2019 roku, a wigc
nieco ponad 40 godzin przed wyznaczonym terminem spotkania. Na tym zaproszeniu
brak jest jakichkolwiek danych kontaktowych do czlonk6w Komisji. Obarczanie
mnie odpowiedzialnoSciE za brak czasu na ustalenie innego terminu spotkaniajest
absurdem.

Odpowiedzialem w tym samym dniu ( 4lutego 2019 r. ) po pracy, czyli w
godzinach wieczomych, na adres sekretariatu UG. Moje pismo byto zatem dostgpne
24 godziny wczeSniej ni2 podaje to Komisja. Zamieszczanie informacji, 2e pismo
przeslalem dopiero 5 lutego po poludniu jest bezczelnym klamstwem.

Niechgtnie rozpowszechniam prywatny numer telefonu, ale nie jest
zasftzezony iznanyjest on w Urzgdzie Gminy i u Sohysa. Pani Czaplicka te2 chyba
nie miala przez te parg lat specjalnych problem6w z dostarczaniem nakaz6w
podatkowych i wie gdzie mieszkam i pracujg. Nikt z radnych nie podjql pr6by
skontaktowania sig ze mn4 ani w przeddziei.r, ani w dniu, ani po posiedzeniu Komisji.

W swoim pismie zawarlem tez moje stanowisko w sprawie dzialki 5916.

Zrobilem to doSi obszemie, wigc stwierdzenie, 2e nie jestem zainteresowany
wyjaSnieniem sytuacji jest bezpodstawne.
. Proponowalem te2 godziny, w kt6rych moZliwejest spotkanie.

Uwa'2am, 2e powodem braku kontaktu ze sfony Komisji nie byl brak czasu,
ale lgk przed spotkaniem po lekturze mojego pisma. Inna sprawa, ze ten brak czasu
wynikl z nonszalancji ( przynajmniej niekt6rych ) czlonk6w Komisji. Wysylanie
zaproszenia Pocztq Polskq na dwa dni przed spotkaniem obarczone jest zawsze

ryzykiem, 2e przesylka nie dotrze na czas. A mo2e o to komuS chodzilo?
Klamstwa i manipulacje, a pod projektem podpis Przewodniczqcego

Stanislawa Sienkiewicza. Moje gratulacje!
Nie dziwi mnie ju2 brak reakcji Komisji na klamstwa Dgbskiego.
Oczekujg odpowiedzi na pismie niezale2nie od tego czy Projekt trafi pod

glosownie czy nie.
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Zmuszony jestem odnie36 si9 do informacji zawartych w zal4czniku
do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia Wniosku Mateusza Dgbskiego
z dnia 1l grudnia 2018 r.

Po zapoznaniu sig z ,,Zal4cznikiem" stwierdzam, 2e w sprawie pisma
Mateusza Dgbskiego mamy do czynienia z seriq klamstw. Tym razem ucieka sig do
nich nie sam DEbski, a Komisja Skarg i Petycji.
. Zaproszenie od Komisji otrzymalem w dniu 4 lutego 2019 roku, a wigc
nieco ponad 40 godzin przed wyznaczonym terminem spotkania. Na tym zaproszeniu
brak jest jakichkolwiek danych kontaktowych do czlonk6w Komisji. Obarczanie
mnie odpowiedzialnoSciq za brak czasu na ustalenie innego terminu spotkania jest
absurdem.

Odpowiedzialem w tym samym dniu ( 4lutego 2019 r ) po pracy, czyli w
godzinach wieczomych, na adres sekretariatu UG. Moje pismo bylo zatem dostgpne
24 godziny wcze6niej niz podaje to K omisja. Zamieszczanie informacji,2e pismo
przeslalem dopiero 5 lutego po poludniu jest bezczelnym klamstwem.

Niechgtnie rozpowszechniam prywatny numer telefonu, ale nie jest

zastrzezoty i znanyjest on w Urzgdzie Gminy i u Sohysa. Pani Czaplicka te2 chyba
nie miala przez te parg lat specjalnych problem6w z dostarczaniem nakaz6w
podatkowych i wie gdzie mieszkam i pracujg. Nikt z radnych nie podjql pr6by
skontaktowania sig ze mnq ani w przeddzieri, ani w dniu, ani po posiedzeniu Komisji.

W swoim pismie zawarlem te2 moje stanowisko w sprawre dzialki 59/6.
Zrobilem to dodi obszemie, wigc stwierdzenie, 2e nie jestem zainteresowany
wyjaSnieniem sytuacji jest bezpodstawne.
. Proponowalem te2 godziny, w kt6rych mo2liwejest spotkanie.

Uwazam, 2e powodem braku kontaktu ze strony Komisji nie byl brak czasu,

ale lgk przed spotkaniem po lekturze mojego pisma. Inna sprawa, ze ten brak czasu
wynikl z nonszalancji ( przynajmniej niekt6rych ) cztonk6w Komisji. Wysytanie
zaproszenia Poczt4 Polskq na dwa dni przed spotkaniem obarczone jest zawsze

ryzykiem, 2e przesytka nie dotrze na czas. A moZe o to komud chodzilo?
Klamstwa i manipulacje, a pod projektem podpis Przewodniczqcego

Stanislawa Sienkiewicza. Moje gratulacje!
Nie dziwi mnie ju2 brak reakcji Komisji na klamstwa Dgbskiego.
Oczekujg odpowiedzi na pismie niezale2nie od tego czy Projekt trafi pod

glosownie czy nie.
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